
Referat af ekstraordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Solbakken søndag den 12. oktober 

2008 kl. 10.00 på Hotel Skagen Strand, Hulsig 

 

Pkt.  1. Valg af dirigent. 

Arne Hougaard Nielsen, Solbakken 67, blev valgt som dirigent og konstaterede, at den ekstraordinære generalforsamling 

var lovligt indkaldt, jfr. vedtægternes § 8, hvoraf det fremgår, at en ekstraordinær generalforsamling indkaldes med 

samme varsel som en ordinær generalforsamling, nemlig 14 dage. Indkaldelsen var udsendt i slutningen af august 2008. 

 33 huse var repræsenteret ved fremmøde - 24 huse ved fuldmagt. Den krævede repræsentation for 

beslutningsdygtighed var rigeligt til stede, vedtægternes § 10. 

 

Pkt.  2. Etablering af Bredbånd Nord Fibernet 

Der var mødt 2 repræsentanter fra Bredbånd Nord, Morten Møller Hansen og Tommy Jørgensen. De gennemgik hele 

projektet og besvarede adskillige spørgsmål. 

Oplægget til aftale, som bestyrelsen har forhandlet sig frem til: 

Aftalen går ud på, at ENV/Bredbånd Nord graver fibernet ned i hele grundejerforeningens område til alle parcellers skel. 

Den enkelte grundejer er forpligtet til nu i forbindelse med fibernettets fremførelse til skel at etablere tilslutning mellem 

skel og hus, enten ved selv at grave en 45 cm dyb rende (denne tilslutning er så gratis) eller lade ENV skyde fibernettet 

ind (denne tilslutning koster kr. 2.199). I Bredbånd Nords leverance er inkluderet en fiberboks til opsætning inden døre 

samt en trådløs router. Det kabel, som skal forbinde router og boks er tillige inkluderet. 

Der blev under debatten redegjort for, at det vil være op til den enkelte parcel at bestemme hvilke tilbud (TV, internet 

og telefoni), man vil abonnere på. Der er også den mulighed, at man vælger Passiv tilslutning i første omgang, dvs. 

ingen brug af TV, internet og telefoni, hvilket betyder at pågældende parcel ikke skal betale noget i årligt abonnement. 

Ønsker man at blive opkoblet senere, vil det koste kr. 1.050 (aktuel pris). Bemærk: Selv om man vælger passiv 

tilslutning, så skal ovennævnte tilslutning fra skel til hus udføres nu. 

Herefter afstemning: 

Efter indsigelse fra et medlem indså dirigenten, at det var proceduremæssigt korrekt at stemme om punkt 3 før punkt 2. 

Pkt. 3.  Nedlæggelse af fællesantenneanlægget 

Der var et klart flertal for nedlæggelse af fællesantenneanlægget forudsat punkt 2 vedtages. 

Pkt. 2.  Etablering af Bredbånd Nord Fibernet (fortsat) 

Et overvældende flertal stemte for etablering af Bredbånd Nord Fibernet.  

Dirigenten opfordrede bestyrelsen til hurtigst muligt at indgå skriftlig aftale med Bredbånd Nord. En aftale som skal 

indbefatte Fritidsfiber i ny version. 



Bestyrelsen lovede at orientere medlemmerne om tidsrammen for gravearbejde, etablering m.v. via bl.a. opslag på 

hjemmesiden. 

 

Pkt. 4.  Eventuelt 

Ikke noget under dette punkt. 

Referent: Bodil Haahr Poulsen 

 

Arne Hougaard Nielsen 

Dirigent Bodil Haahr Poulsen 

formand 

 


